
Fokus ry 12/2022

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: Keskiviikko 14.12.2022 klo 17.00

Paikka: Väite B248

Osallistujat:

Hallituksen jäsenet:
Hilja Hautamäki, Aapo Hynninen (saapui kohdassa 8.4.), Alina Hynninen
(saapui kohdassa 8.4.), Eero Kautonen (saapui kohdassa 3.), Liisa Kerola,
Siiri Kettunen, Susanna Kontio, Sinna Norola, Sissi Puranen (saapui
kohdassa 8.3.), Marja Puustinen, Alex Stepanoff, Mimi Sy, Ilmari Tiusanen,
Tiina Toivanen

Toimihenkilöt:
Joella Jaatinen, Matleena Kiero (saapui kohdassa 14.3.), Miikka
Kolehmainen, Salla Levoranta, Jerri Miettinen, Saimi Porkkala, Mira
Yli-Saari

Muut läsnäolijat:
Eetu Aalto (saapui kohdassa 12. ja poistui kohdassa 15.1.), Joni Anttila,
Jirka Ilmonius, Janni Koskinen, Aino Honkapää, Saga Marin, Sara Murto,
Elina Mäklin, Ella Palkio

1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 17.01

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta
Ääntenlaskijoiksi ja pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Liisa Kerola ja Mimi Sy

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:
Lisätään kohta 9. YFI:n uusi ainejärjestötila.

5. Jäsenasiat
Hyväksytään yksi uusi jäsen.

6. Ilmoitusasiat
- JYY on myöntänyt Fokukselle toimintaperusteista-avustusta 324,31€.



- JYYn PJ-foorumissa oli järjestögaala. Gaalassa Fokus sai kunniamaininnan
Pedagon kanssa järjestetyistä alkoholittomista tapahtumista.

- AJ työstä todistuksen saa virkistäytymisessä sekä AJ työstä on mahdollista saada
opintopisteistä.

- Hallitus 2022 ensimmäisen yhteiskuvan ottaminen kokouksen päätteeksi.

7. Perehdytysasiat
- Testamentit on palautettu ajoissa ja perehdytykset aloitettu.
- Monet tiimit ja pestit on perehdytetty jo, tammikuussa uuden hallituksen on

selkeä alkaa toimimaan.

8. Talous
8.1. Yhdistyksen taloudellinen tilanne
Yhdistyksen tilillä on 18 375,77€ .

8.2. Tavarahankinnat
- Ei varsinaisia hankintoja.

8.3. Kulukorvaukset
- Ilmari Tiusanen: 115,48 € Sillis fiksuruoka
- Ilmari Tiusanen: 29,88 € Virkistäytyminen 28.10. viinitonkka
- Ilmari Tiusanen: 28,98 € Alumnisitsit viinitonkka
- Ilmari Tiusanen: 45,90 € Alumnipäivän tarjoilut
- Ilmari Tiusanen: 150 € Opinkiven sauna sillis

- Hilja Hautamäki: 58,22 € Ketuntai

- Eero Kautonen: 43,10 € Alumnipäivän lounaat

- Eero Kautonen: 86,22 € Silliksen boolitarvikkeet

- Aino Jylhä: 31,50 € Taru sitsien kuvausseinä

- Jerri Miettinen: 170 € Opinkiven saunan varaus vapuksi 2023

- Salla Levoranta: 6,40 € vujunimikyltti kartonki

- Salla Levoranta: 46,5 € Interaktio vujut
- Salla Levoranta: 30 € Interaktio ry vujulahja

- Sissi Puranen: 46,50 € Interaktio ry vujut

- Sissi Puranen: 2 € pelikortit

- Sissi Puranen: 47,7 € YFI-rissen bingopalkinnot

- Susanna Kontio: 42,50 € Linkin vujut

- Mimi Sy: 52,50 € Linkin vujut

- Siiri Kettunen: 86,10 € Virkistäytymisen pitsat

- Joella Jaatinen: 23,98 € Mephiston vujulahja



- YFI-rissen ilmaislippujen rahojen palautus: Aino ja Tino 50€, Tiina Toivanen
67€, Eero Kautonen 90€.

8.4 Viimeaikaiset kulut
- 30 € UN Women Suomi linkin vujulahja
- 202,61 € Halloweenpelit korttimaksut
- 29,67 € Pestiesittely eväät korttimaksu
- 675 € Syys- ja lokakuun kolmiot
- 193,68 € KP-sitsi haalarimerkit
- 4,55 € KP-sitsi tarvikkeet mestarin herkku
- 6198 € YFI-risse lasku
- 172,39 € Tarusitsi korttimaksut
- 338,33 € Tarusitsi haalarimerkit
- 161,17 € Vuju haalarimerkit
- 12 € Merkkimarkkinalasku
- 1085 € Aaltosalin vuokra tarusitsit
- 184,88 € YFI-rissen haalarimerkit
- 8,20 € Korttimaksu sillistarvikkeet
- 112,77 € Vujuilmapallot
- 9778,50 € Verso vujulasku
- 178,88 € Hesburger sillisruuat
- 1846 € KP-sitsit lasku
- 75 € Opinkiven saunan lisätunnit sillis
- 229,76 € Pikkujoulu ja hallitushaalarimerkit
- 905 € Semma tarusitsien ruoka
- 310 € Alumnisitsi tilavuokra

9. YFIn uusi ainejärjestötila
- Tilana tulisi toimimaan Proxima X309. Tila on sijaitsee 3. kerroksessa ja on

esteetön sekä tilavalla hissillä pääsee tänne kulkemaan. Puolue ja Mephisto
hyväksyneet omissa kokouksissaan tämän.

- Yliopisto on tehnyt selvitystä X-rakennuksen sisäilmasta ja ovat todenneet
tämän turvalliseksi. Myös tilapalveluilta on mahdollista saada tilaan kalusteita,
esimerkiksi lukollisia kaappeja, hyllyjä ja sohvia.

- Hallitus kannattaa uutta ainejärjestötilaa ja ehdotus hyväksyttiin. Muutto
suoritetaan vuoden vaihteessa ja tulevaisuuden käyttöajat selvitetään
myöhemmin.

10. Yritysyhteistyö
- Haalareitoimittajan antama marraskuun aika-arvio ei pitänyt paikkansa. Uusi

aika-arvio on postitus loppiaisen alla ja tilaajille on tästä tiedotettu.
- Accenturen kanssa jatketaan yhteistyötä ja suunnitelmissa keväälle

työelämätapahtuma.
- Ompelimo Ateljen Iinan yhteistyö on päättynyt. Ruohonjuuri ja Jyväskylän

Kiipeilykeskus eivät ole vastanneet yhteistöiden jatkamisesta.



11. Koulutuspolitiikka
- YFIn kopojen kysely on tekeillä, alkuvuodesta kysely auki jäsenistölle. Kyselyn

tarkoituksena on pohjustaa uutta OPS-työtä, jotta uusilla kopoilla tähän
tekovaiheessa konkreettista sanottavaa.

- Uuden OPS ja kevään valmistelukokous huomenna henkilökunnan kanssa.

12. Sosiaalipolitiikka
- Tilojen esteettömyystiedot on päivitetty Driveen.
- Opiskelijat on todella huolissaan taloudellisista tilanteista, etenkin hintojen

nousun takia. Tulevan hallituksen tulisi ottaa huomioon tämä opiskelijoiden
taloudellinen tilanne taloussuunnitelmaa tehdessä. Pyrittäisiin järjestämään
tapahtumia kaikille opiskelijoille ja tapahtumat eivät saisi olla liian kalliita.
Tulevan hallituksen olisi hyvä miettiä, voisiko tapahtumista tehdä tappioita
tietoisesti, jotta saataisiin saavutettavampia tapahtumia jäsenistölle. Myös
keskustelutilaisuuden tai tietopaketin tekeminen opiskelijoille liittyen talouteen
voisi olla mahdollinen. Tuleva hallitus jatkaa asiasta keskustelua ensi vuonna.

13. Yhdenvertaisuussuunnitelma
Yhdenvertaisuussuunnitelmaa on uudistettu syksyn ajan ja tämä on todella
kattava kahdeksan sivun suunnitelma, joka ohjaa Fokus ry toimintaa. Tulevan
hallituksen tulee tutustua tarkasti suunnitelmaan ja noudattaa tätä kaikessa
heidän toiminnassaan. Yhdenvertaisuussuunnitelma hyväksyttiin osaksi Fokus
ry toimintaa.

14. Ympäristöstrategia
Ympäristöstrategiaa on uudistettu syksyn ajan. Tulevan hallituksen tulee
tutustua tarkasti strategiaan ja noudattaa tätä kaikessa heidän toiminnassaan.
Ympäristöstrategia hyväksyttiin osaksi Fokus ry toimintaa.

15. Tapahtumat
14.1. Menneet tapahtumat

- 27.10. Halloweenhäppeninki Tilialla (Alex)

- 31.10. Pestiesittelyilta

- 1.11. Alkoholittomat sitsit Pedagon kanssa @Tilia

- 3.11. Vujujen etikettikoulutus

- 8.11. Merkkimarkkinat

- 8.11. Ketuntai, Teerenpeli

- 9.11. Kaveri- ja perhesitsit @ ESC

- 14.11. Syyskokous @Lea Pulkkisen sali

- 15.11. Yhteiskuntapolitiikan Lyhty-ilta @ Lyhty

- 16.11. Aalto-salissa poikkitieteelliset sitsit: Radikaali, Fokus, Parku, Lööppi ja

Nefa

- 17.11. 3MIOT

- 23.11. Sosiologian Lyhty-ilta @ Lyhty

- 26.11. Fokuksen 48. vuosijuhlat



- 27.11. Sillis

- 30.11. Vierailu taidemuseoon, street art-tapahtuma

- 7.12 YFI goes trampoline park

- 8.12. Ketuntai

- 12.-13.12. YFI-risse

14.2. Tulevat tapahtumat
- 15.12. Fokuksen ja Talentia K-S pikkujoulut @ Teerenpeli

14.3. 3miot
Uusi sopimus on kirjoitettu ensi vuodelle yhteistyökumppaneiden kanssa.
Tulevaisuudessa lipun hinta on 6 euroa. Ensi vuoden alustavat päivämäärät
ilmoitetaan myöhemmin, alustavasti neljät 3miot keväällä tulossa.

16. Tiedotus ja viestintä
- Contact Forum on ottanut yhteyttä, jos mainostettaisiin heidän tapahtumaansa.

Kyseessä Suomen suurin rekrytapahtuma vastavalmistuneille ja opiskelijoille.
Markkinoidaan heidän tapahtumaa ja mahdollisuus voittaa mainostamisesta
lahjakortteja ainejärjestölle.

- Vujuista postataan erikseen hallituksen kuva sekä muita vujufiiliskuvia.

17. Kulttuuri
Marraskuussa järjestettiin Street Art -tapahtuma, johon ei valitettavasti
osallistunut yhtään Fokuslaista.

18. Liikunta
- Liikuntavuorot ovat loppuneet tältä vuodelta ja saunat eivät ole käytössä

energiatalkoiden takia ollenkaan. Ensi vuoden vuorot jatkuvat viikolla 2.
- YFI goes trampoliini park oli hyvin onnistunut tapahtuma.
- YFIn koripallo ja futsalpallo edelleen kateissa.

19. Ympäristö ja kehitysyhteistyö
Kettu on kaveri -haalarimerkkejä on noin 25 jäljellä ja tulot mitä ollaan saatu
lahjoitetaan tämän vuoden puolella SPR:lle.

20. Kansainvälisyys
YFI-hangout järjestettiin 3.11. ja tämä oli onnistunut tapahtuma.

21. Fokus -colleget
- Collegeita on tilattu viimeksi keväällä 2021 ja jäsenistöllä olisi kiinnostusta tilata

näitä uudestaan.
- Yritykset Kloffa ja Natua ovat osoittautuneet potentiaalisiksi vaihtoehdoiksi.

Kloffa on edullisempi, vastuullinen sekä heillä on erittäin selkeä verkkokauppa.
Tässä jäsenistö voisi itse tilata linkin kautta tuotteita ja rahaliikenne sekä
toimitus tapahtuisi myös yrityksen kautta. Natua on myös ekologinen ja
laadukas yritys, josta viimeksi colleget on tilattu. Natuassa rahaliikenne ja



collegeiden toimitus tapahtuisivat Fokuksen kautta.
- Yritysten vastuullisuusasiat selvitetään tulevaan kokoukseen, jossa tuleva

hallitus äänestää kumman yrityksen kautta tilataan ja vie asiaa eteenpäin.

22. META
- Sofitan työelämäilta 24.1.2023 sovittuna, uusi sosiaalityön kopo on tietoinen

asiasta.
- Fokuksen veriryhmä sai diplomin yli 10 luovutuksesta vuodessa. Ensi keväälle

SPR haluaisi järjestää ainejärjestöjen kanssa verenluovutuskampanjaa, mutta
tarkempaa tietoa tästä ei vielä ole.

- Vujuilla oli kirjain- sekä numeroilmapallot, jotka eivät sillikseltä selvinneet
ehjänä. Tässä tapahtui informaatiokatkoksia ja epäselvyyksiä, jotka harmittavat
osaa hallituksesta.

- Keväällä järjestetään haalarimerkkien jakotilaisuus ylimääräisille merkeille.
Tämän voisi yhdistää haalareiden jakotilaisuuteen.

- Yritysyhteistöistä on jäänyt jäljelle hieman tavaraa. Myrttisten haalarimerkkejä
on jäljellä sekä Partylandilta on jäänyt tavaraa. Näitä käytetään tai jaetaan
tulevana vuonna.

- Puheenjohtaja Siiri kiittää koko hallitusta kuluneesta vuodesta sekä hallitus
kiittää Siiriä puheenjohtajana toimimisesta.

23. Kokousterveiset
- Ympäristöstrategia on uusittu ja hyväksytty.
- Yhdenvertaisuussuunitelma on uusittu ja hyväksytty.
- YFIn uusi ainejärjestötila on tulossa.
- Collegetilausta suunnitellaan keväälle.
- Uuden hallituksen perehdytykset on aloitettu

24. Seuraava kokous
Uusi hallitus päättää ajankohdan.

25. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin ajassa 18.26.

____________________________ ____________________________
Siiri Kettunen Hilja Hautamäki
puheenjohtaja sihteeri

____________________________ ____________________________
Liisa Kerola Mimi Sy
pöytäkirjantarkastaja pöytäkirjantarkastaja


